
 
Zápis ze zasedání školské rady Gymnázia Jana Keplera 

 
Datum: 17.06.2009 
 
 
Přítomni:  Ing. Marie Kousalíková, náměstkyně primátora hl.m.m Prahy 
  Ing. Jiří Vihan – zástupce zřizovatele 
  RNDr. Ludmila Knappová a Mgr. Filip Dostál – zástupci pedagogů 
  PaeDr. Mazáčová – zástupce rodičů nezletilých žáků 
   

Hosté: Jiří Růžička – ředitel 
 
Omluveni: Jakub Rybka – zástupce zletilých studentů 
 
 

I. 
Seznámení nových členů školské rady  
 

II. 
Školská rada se pozitivně vyjádřila k připravovaným změnám ve Školním vzdělávacím 
programu pro další školní rok a schválila ředitelem provedené změny Školním řádu včetně 
pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání. 
 

III.  
Školskou radu ředitel informoval o průběhu stavby nové tělocvičny, kterou si členové školské 
rady následně prohlédli. Zároveň si prohlédli neuspokojivý stav fasády na návětrné straně 
budovy „Hládkov“ a vyjádřili se kladně k myšlence její rekonstrukce. 
 
 
 
Zapsal  Filip Dostál 
 


